



Korbinian Salvenmoser

Consultant & Financial Modeling Expert

Short Profile

Korbinian has gained extensive finance and M&A experience at the European Dental Group, the private equity investor Maxburg Capital Partners and Advicon in Germany and Portugal.

His expertise at Radial lies in the implementation of automated reporting & controlling solutions in Power BI for medium-sized and private equity portfolio companies. He is also in charge of all Power BI training courses at the Radial Academy.

Contact

korbinian@radial.team
+49 174 2645315



Professional Experience

- Since 2022 Consultant & Power BI Expert | Radial, München
- 2023 – 2023 Visiting Consultant | Advicon, Funchal/Portugal
- 2022 – 2022 Intern Private Equity | Maxburg Capital Partners, München
- 2021 – 2022 Intern M&A | European Dental Group

Education

- 2020 – 2024 Bachelor of Arts (B.A.) International Business, Munich Business School, München
- 2023 – 2023 Bachelor of Arts (B.A.) International Business, Universidad Villanueva, Madrid
- 2020 – 2021 Financial & Valuation Modeling by WallStreetPrep

Languages

- German – Mother Tongue
- Englisch – Fluent

IT Know-How

- Power BI
- Microsoft Office

Project Experience

Implementation of a highly automated controlling and reporting tool in Power BI consisting of balance sheet, income statement and cash flow statement as well as 13-week liquidity planning and segment sales via real-time SQL connection for a private equity-managed manufacturer of medical devices (sales € 10 million)

Transformation of the finance function of a private equity-managed furniture manufacturer, including the implementation of Power BI as a central controlling and management tool and support for the company-wide change process towards a data-driven organization (turnover € 60 million)

Implementation of a highly automated controlling and reporting tool in Power BI consisting of balance sheet, income statement including normalized EBITDA, cash flow statement as well as segment sales and contribution margins for a personnel services company (turnover € 190 million)

Cleansing of 19,000 CRM data records for an HR tech company as the basis for visualization in Power BI with a focus on creating a central mapping file to merge five operational ERP systems (€ 10 million)



Korbinian Salvenmoser

Consultant & Financial Modeling Expert

Kurzprofil

Korbinian konnte in seiner bisherigen Karriere umfassende Finance und M&A-Erfahrung bei der European Dental Group, dem Private Equity-Investor Maxburg Capital Partners sowie Advicon in Deutschland und Portugal sammeln.

Seine Expertise bei Radial liegt in der Implementierung von automatisierten Reporting & Controlling-Lösungen in Power BI für mittelständische bzw. Private Equity-Portfoliounternehmen. Des Weiteren führt er alle Power BI Trainings der Radial Academy federführend durch.

Kontakt

korbinian@radial.team
+49 174 2645315



Berufserfahrung

- Seit 2022 Consultant & Power BI-Experte | Radial, München
- 2023 – 2023 Visiting Consultant | Advicon, Funchal/Portugal
- 2022 – 2022 Intern Private Equity | Maxburg Capital Partners, München
- 2021 – 2022 Intern M&A | European Dental Group



Ausbildung

- 2020 – 2024 Bachelor of Arts (B.A.) International Business, Munich Business School, München
- 2023 – 2023 Bachelor of Arts (B.A.) International Business, Universidad Villanueva, Madrid
- 2020 – 2021 Financial & Valuation Modeling by WallStreetPrep



Sprachen

- Deutsch – Muttersprache
- Englisch – Fließend



IT-Kenntnisse

- Power BI
- Microsoft Office



Projekterfahrung

Implementierung eines hochautomatisierten Controlling- und Reporting-Tools in Power BI bestehend aus Bilanz, Gewinn- und Verlustrechnung und Cash Flow-Rechnung sowie 13-Wochen Liquiditätsplanung und Segmentumsätzen via Echtzeit-SQL-Anbindung für einen Private Equity-geführten Hersteller von medizinischen Geräten (Umsatz € 10 Mio.)

Transformation der Finanzfunktion eines Private Equity-geführten Möbelherstellers inkl. der Implementierung von Power BI als zentrales Controlling- und Steuerungsinstrument sowie Begleitung des unternehmensweiten Change Prozesses hin zu einer datengetriebenen Organisation (Umsatz € 60 Mio.)

Implementierung eines hochautomatisierten Controlling- und Reporting-Tools in Power BI bestehend aus Bilanz, Gewinn- und Verlustrechnung inkl. normalisiertem EBITDA, Cash Flow-Rechnung sowie Segmentumsätzen und -deckungsbeiträgen für ein Personaldienstleistungsunternehmen (Umsatz € 190 Mio.)

Bereinigung von 19.000 CRM-Datensätzen für ein HR-Tech-Unternehmen als Basis für die Visualisierung in Power BI mit dem Fokus auf der Erstellung einer zentralen Mapping-Datei zur Zusammenführung von fünf operativen ERP-Systemen (€ 10 Mio.)